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Z posiedzenia Komisja Finansów i Infrastruktury w dniu 26 maja 2022 r.Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00 a zakończyło się o godz.14.20 tego samego dnia.W posiedzeniu udział wzięli:
1) Katarzyna Pogorzelska-przewodn icząca komisji
2) Wojciech Lenczewski — wiceprzewodniczący komisji
3) ireneusz Lewkowski- członek komisji
4) Daniel Tofło- członek komisji
5) Janina Kozakiewicz- członek komisji

Nieobecni: Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
Wójt Gminy — Wojciech Cybulski
Skarbnik Gminy — Monika Elżbieta Krawczeniuk
oraz
Joanna Sobieska — dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Dobrzyniewie Dużym.

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
Posiedzenie otworzyła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Pogorzelska. Stwierdziła, że wposiedzeniu komisji w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, w związku z tym obrady są prawomocne

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Analiza dochodów i wydatków gminnych jednostek organizacyjnych takich jak: KomisjaRozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminna Biblioteka Publiczne w Dobrzyniewie Dużym,Gminne Centrum Kultury w Dobrzyniewie Dużym.
4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLVII Sesji Rady Gminy DobrzyniewoDuże.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji
Zapytała, czy są propozycje zmian porządku posiedzenia.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 3. Analiza dochodów i wydatków gminiych jednostek organizacyjnych takich jak:Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminna Biblioteka Publicznew Dobrzyniewie Dużym, Gminne Centrum Kultury w Dobrzyniewie Dużym.
Przewodnicząca posiedzenia oddała głos P. Joannie Sobieskiej, która wypowiedziała się na temat
planu finansowego jednostki oraz jego wykonania. Zestawienie stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego
protokołu. Następnie przewodnicząca posiedzenia omówiła kwestię organizacji Dożynek Gminnych,
w tym planowane wydatki. załącznik Nr 3. Harmonogram dożynek oraz prognozowany koszt stanowią
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

W dalszej kolejności przewodnicząca komisji zapoznała członków komisji z planem finansowym,
kosztami utrzymania i funkcjonowaniem Gm innej Biblioteki Publicznej w Dobrzyniewie Dużym.
Przedstawiła kosztami funkcjonowania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Sprawozdanie z działalności GOPS w Dobrzyniewie Dużym stanowi zalącznik Nr 5 do niniejszego
protokołu.,



Dodatkowo członkowie komisji zapoznali się z:

1) Załącznikiem Nr I do Zarządzenia Nr 202/21 Wójta Gminy Dobrzyniewo Duże z dnia 25sierpnia 2021 r. — Wysokość opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej na terenieGminy Dobrzyn lewo Duże — złącznik Nr 6,
2) zestawieniem rocznych kosztów utrzymania WDK Pogorzałki (media)-zalącznik Nr 7 doniniejszego protokołu,
3) harmonogramem zajęć GCK w Dobrzyniewie Dużym — zalącznik Nr 8 do niniejszego

protokołu,
4) regulaminem konkursu „Mój Ogród w Europie”- załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu,
5) regulaminem konkursu na wieniec dożynkowy- załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu,

Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, pytania dotycząceprzedstawionych informacji.

Nie zgłoszono.

Ad pkt 4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLVH Sesji Rady GminyDobrzyniewo Duże w sprawach:

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na zadania pn. „Opracowaniedokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1385B naodcinku Pogorzałki - granica powiatu białostockiego (Gm. Dobrzyniewo Duże)”Wójt Gminy wyjaśnił, że kwota wskazana w projekcie uchwały jest uzupełnieniem pierwotnej dotacji.Przyczyną tego jest wzrost kosztu \yykonan la dokumentacji przetargowej. Zwiększen je kwoty wynikłow trakcie przeprowadzonego przetargu na wyłonienie wykonawcy.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektuuchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemuna zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogipowiatowej Nr 1385B na odcinku Pogorzałki - granica powiatu białostockiego (Gm. DobrzyniewoDuże)”
Wyniki 2losowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2Wyniki imienne:
ZA (5), Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna Pogorzelska,Daniel Tofiło.
NIEOBECNI (2) Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska,
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi zahjcznik Nr 11 do niniejszegoprotokołu.

b) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie organizacjipublicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Dobrzyniewo Duże i KrypnoSekretarz Gminy omówił przedmiot uchwały. Informacje zawarte są w uzasadnieniu. Stwierdził,że Gmina Dobrzyniewo Duże nie będzie ponosiła dodatkowych kosztów związanych z przedłużeniemlinii 406 do miejscowości Krypno Kościelne.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektuuchwały.
Nie zgłoszono.
Glosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia



międzygminnego w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze gminDobrzyniewo Duże i Krypno
Wyniki 2losowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2Wyniki imienne:
ZA (5), Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna Pogorzelska,Daniel Tofiło
NIEOBECNI (2) Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 12 do niniejszegoprotokołu.

c) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłatyoraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawnyprzypadających Gminie Dobrzyniewo Duże lub jej jednostkom organizacyjnym,warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowićbędzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielenia tych ulg.P. Ehyira Zniiejko — pracownik Urzędu Gminy wyjaśniła członkom komisji na czym polegają zmianysugerowane przez Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów w Warszawie. Wyjaśnienie zmianzawarte jest w uzasadnieniu do projektu uchwały.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektuuchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybuumarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mającychcharakter cywilnoprawny przypadających Gminie Dobrzyniewo Duże lub jej jednostkomorganizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulgastanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielenia tych ulg.Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5), Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna Pogorzelska,Daniel Tofło
NIEOBECNI (2) Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 13 do niniejszegoprotokołu.

d) przystąpienia Gminy Dobrzyniewo Duże do wykonywania działalności w zakresie usługtelekomunikacyjnych
P. Bartosz Grzegorczyk — informatyk Urzędu Gminy wyjaśnił członkom komisji jakie kwestie regulujeprojekt uchwały.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektuuchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobrzyniewo Duże do wykonywaniadziałalności w zakresie usług telekomunikacyjnych
Wyniki 2losowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4), Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Katarzyna Pogorzelska, Daniel Tofiło
PRZECIW (1) Ireneusz Lewkowski
NIEOBECNI (2) Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego
protokołu.



e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2022-2033.Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmianprojektu uchwały.
Nie zgłoszono.
Glosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej GminyDobrzyniewo Duże na lata 2022-2033.
Wyniki łosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2Wyniki imienne:
ZA (4), Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Katarzyna Pogorzelska, Daniel TofiłoWSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ireneusz Lewkowski
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik Nr 15 do niniejszegoprotokołu.

1) zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2022
Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektuuchwały.
Nie zgłoszono.
Glosowano w sprawie:
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie
Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5), Janina Kozakiewicz. Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna Pogorzelska,Daniel Tofiło
NIEOBECNI (2) Beata Dybacka, Grażyna Woźniewska.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i stanowi zalącznik Nr 16 do niniejszegoprotokołu.

Ad. pkt 5. Sprawy bieżące.
W ramach tego punktu poruszono następujące kwestie:

1) ostatecznego terminu wykonania placów zabaw,
2) kursów linii komunikacyjnej nr 7 dojeżdżającej do miejscowości Fasty,
3) zagospodarowania placu przy Domu Nauczyciela w Fastach.

Do powyższego odniósł się Wójt Gminy, który wyjaśnił, że umowa z wykonawcą placów zabaw zostałapodpisana. Koszt realizacji tego zadania to ponad 300 tys. zł. Odnośnie odwołania kursu BKM Białystok
— linia Nr 7 do Urzędu Gminy nie wpłynęła żadna informacja. Działania w sprawie zagospodarowaniaterenu przy Domu Nauczyciela w Fastach zostaną podjęte w przypadku korzystnego dla Gminyrozstrzygnięcia projektu o środki finansowe, którymi dysponuje Lokalna Grupa Działania.Przewodnicząca posiedzenia zapytała czy członkowie komisji mają pytania.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji.

Protokołowała

PRZEWODNICZĄAnna Adamska kmisj Finnsw Inuy
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